
27.09.2011 12:56:
19 1 12.05.2011 Нуга-Бест

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков,
Ременюк, Мазур

делегати
установчої
конференції

Обрано головою
Зоріна,
заступником
Назаренка,
секретарем
Комарницького

27.09.2011 12:58:
34 2 16.05.2011

(недостовірно)
Зорін, Тиченко,
Польовий,
Новіков,
Ременюк, Мазур Про плани роботи

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:01:
43 3 23.05.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Мазур

1.    Про
регламент роботи
ради СГО НС.
2.    Про план
роботи ради на
2011 рік та II
квартал 2011р.
3.    Про
створення
міського осередку
СГО НС.
4.    Про розподіл
обов’язків між
членами ради
СГО НС.
5.    Про участь
членів ГО СГО
НС у
всеукраїнській
акції «Вперед».

Щодо регламенту
вирішено
доручити Зоріну і
Назаренку
спільно
опрацювати
остаточну
редакцію та
винести її на
засідання Ради.
По планах
діяльності було
наговорено
певний перелік
напрямів, на
підставі яких
голова має
накидати проект
плану. Серед
пропозицій:
участь в Дні міста
05.06.11;
відзначення 580
р. Магдебурзького
права в Стрию;
питання тарифів
на воду; ставок
орендної плати по
промринку;
видатних осіб
Стрия, у яких
навіть не
впорядковані
могили; проекту
"Братство річки
Стрий"; свято
звитяги стриян
(день підняття
прапора в
Стрию); підтримка
акції "Вперед"
тощо.
По міському
осередку НС
вирішено не
поспішати, доки
питання
конкретно не
назріє.
Розподіл
обов'язків
вирішено
здійснити таким
чином, що хто яку
ідею до плану
подав, той за неї і
відповідає.
По акції "Вперед"
вирішено і далі її
підтримувати та
брати участь у
відповідних
заходах в її
рамках.
Наступне
засідання
провести
наступного
понеділка о 17:00
там же.
Очевидно, це вже
буде традицією,
тож надалі про
час та місце
наступних
засідань буде
повідомлятися
лише при їх зміні.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор
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буде традицією,
тож надалі про
час та місце
наступних
засідань буде
повідомлятися
лише при їх зміні.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:06:
48 4 30.05.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Ременюк

голова
громадської
молодіжної
організації
«Креатив» Є.
Даценко

ПОРЯДОК
ДЕННИЙ
засідання ради
спілки
громадських
організацій
«Новий Стрий»
 
30.05.2011 р.
поч..17.00 год.
офіс СГО НС
(вулЗелена,23-т)
 
1.    Про
регламент роботи
ради СГО НС.
(доп.К.
Назаренко).
2.    Про
підготовку до
участі в акції
«Вперед» 14.05
(доп.О.
Тарнавський, Я.
Польовий).
3.    Про
підготовку до акції
04.06 , присв.
Дню захисту дітей
(доп.М.Ременюк).
4.    Про
організаційне
забезпечення
діяльності СГО
«Новий Стрий».
5.    Про
Положення щодо
місцевих
ініціатив.
6.    Різне.

Остаточно
затверджено
регламент Ради.
Щодо акції
"Вперед" О.
Тарнавський
доповів, що
Київська акція
дала результат -
зупинені деякі
репресивні
перевірки,
вирішуються
проблеми з ПДВ,
спрощенці
отримали
можливість
працювати з
держустановами і
т.п. Однак, з іншої
сторони
спостерігається
посилення
репресій.
Зокрема, проти
одного з лідерів
руху Н.
Королевської
порушено кілька
кримінальних
справ і мало не
кожен новий день
приносить для неї
подібні
"сюрпризи".
Подібні
репресивні акції
застосовуються
також і щодо
інших активістів
руху. Тож, як було
жартома
зауважено, члени
ради НС мають
бути напоготові.
Щодо "Дня
захисту дітей", то
М. Ременюк
повідомив, що
цього дня
(03.06.11) о 15:30
на майдані Ринок
його організація
має намір
провести акцію
під назвою "День
захисту сім'ї", під
час проведення
якої ще раз
загострити увагу
суспільства на
проблемах, які
можуть виникнути
в Україні у зв'язку
з
запровадженням
ювенальної
юстиції. Рада НС
вирішила
підтримати цю
акцію та,
виходячи з
індивідуальних
можливостей
кожного,
долучитися до
неї. В рамках
цього ж питання
порядку денного
була обговорена
можлива участь
організації в
святкуванні Дня
Міста, долучення
до святкування
100 - річчя
футбольного
клубу "Карпати"
(створення
команди з
стрітболу "Новий
Стрий") та ін. В
контексті
розгляду питання
про організаційно-
технічне
забезпечення Є.
Тиченко підняв
питання
можливості
запровадження
членських
внесків. Виникла
невелика
дискусія, врешті
обговорення
цього питання
перенесли на
закінчення
засідання. В
процесі
обговорення
"Положення про
місцеві ініціативи"
було вирішено ще
додатково
вивчити це
питання,
опрацювати
Статут міста,
обгрунтувати
кількістю міст, я
яких відповідне
положення вже
прийнято.
В "Різному" було
надано слово
гостям -
представникам
громадської
організації
"Захист дітей
війни". Мерва
Олександр
Демидович, член
координаційної
ради цієї
організації, який
відповідає за
відстоювання
інтересів членів в
галузі ЖКГ,
розповів
присутнім про
свою роботу
щодо з'ясування
обгрунованості
тарифів,
проблеми які є в
цьому напрямі
(бракує юриста).
Були висловлені
цікаві ідеї в цьому
напрямі, зокрема
щодо публікації
на цьому сайті
всіх комунальних
тарифів разом з
їх
обгрунтуванням.
Під завершення
повернулися до
питання
членських
внесків.
Конкретного
рішення прийнято
не було, лише
скинулися по 25
грн. на
виготовлення
банера
організації.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор
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обгрунтувати
кількістю міст, я
яких відповідне
положення вже
прийнято.
В "Різному" було
надано слово
гостям -
представникам
громадської
організації
"Захист дітей
війни". Мерва
Олександр
Демидович, член
координаційної
ради цієї
організації, який
відповідає за
відстоювання
інтересів членів в
галузі ЖКГ,
розповів
присутнім про
свою роботу
щодо з'ясування
обгрунованості
тарифів,
проблеми які є в
цьому напрямі
(бракує юриста).
Були висловлені
цікаві ідеї в цьому
напрямі, зокрема
щодо публікації
на цьому сайті
всіх комунальних
тарифів разом з
їх
обгрунтуванням.
Під завершення
повернулися до
питання
членських
внесків.
Конкретного
рішення прийнято
не було, лише
скинулися по 25
грн. на
виготовлення
банера
організації.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Ременюк

голова
громадської
молодіжної
організації
«Креатив» Є.
Даценко

ПОРЯДОК
ДЕННИЙ
засідання ради
спілки
громадських
організацій
«Новий Стрий»
 
30.05.2011 р.
поч..17.00 год.
офіс СГО НС
(вулЗелена,23-т)
 
1.    Про
регламент роботи
ради СГО НС.
(доп.К.
Назаренко).
2.    Про
підготовку до
участі в акції
«Вперед» 14.05
(доп.О.
Тарнавський, Я.
Польовий).
3.    Про
підготовку до акції
04.06 , присв.
Дню захисту дітей
(доп.М.Ременюк).
4.    Про
організаційне
забезпечення
діяльності СГО
«Новий Стрий».
5.    Про
Положення щодо
місцевих
ініціатив.
6.    Різне.

Остаточно
затверджено
регламент Ради.
Щодо акції
"Вперед" О.
Тарнавський
доповів, що
Київська акція
дала результат -
зупинені деякі
репресивні
перевірки,
вирішуються
проблеми з ПДВ,
спрощенці
отримали
можливість
працювати з
держустановами і
т.п. Однак, з іншої
сторони
спостерігається
посилення
репресій.
Зокрема, проти
одного з лідерів
руху Н.
Королевської
порушено кілька
кримінальних
справ і мало не
кожен новий день
приносить для неї
подібні
"сюрпризи".
Подібні
репресивні акції
застосовуються
також і щодо
інших активістів
руху. Тож, як було
жартома
зауважено, члени
ради НС мають
бути напоготові.
Щодо "Дня
захисту дітей", то
М. Ременюк
повідомив, що
цього дня
(03.06.11) о 15:30
на майдані Ринок
його організація
має намір
провести акцію
під назвою "День
захисту сім'ї", під
час проведення
якої ще раз
загострити увагу
суспільства на
проблемах, які
можуть виникнути
в Україні у зв'язку
з
запровадженням
ювенальної
юстиції. Рада НС
вирішила
підтримати цю
акцію та,
виходячи з
індивідуальних
можливостей
кожного,
долучитися до
неї. В рамках
цього ж питання
порядку денного
була обговорена
можлива участь
організації в
святкуванні Дня
Міста, долучення
до святкування
100 - річчя
футбольного
клубу "Карпати"
(створення
команди з
стрітболу "Новий
Стрий") та ін. В
контексті
розгляду питання
про організаційно-
технічне
забезпечення Є.
Тиченко підняв
питання
можливості
запровадження
членських
внесків. Виникла
невелика
дискусія, врешті
обговорення
цього питання
перенесли на
закінчення
засідання. В
процесі
обговорення
"Положення про
місцеві ініціативи"
було вирішено ще
додатково
вивчити це
питання,
опрацювати
Статут міста,
обгрунтувати
кількістю міст, я
яких відповідне
положення вже
прийнято.
В "Різному" було
надано слово
гостям -
представникам
громадської
організації
"Захист дітей
війни". Мерва
Олександр
Демидович, член
координаційної
ради цієї
організації, який
відповідає за
відстоювання
інтересів членів в
галузі ЖКГ,
розповів
присутнім про
свою роботу
щодо з'ясування
обгрунованості
тарифів,
проблеми які є в
цьому напрямі
(бракує юриста).
Були висловлені
цікаві ідеї в цьому
напрямі, зокрема
щодо публікації
на цьому сайті
всіх комунальних
тарифів разом з
їх
обгрунтуванням.
Під завершення
повернулися до
питання
членських
внесків.
Конкретного
рішення прийнято
не було, лише
скинулися по 25
грн. на
виготовлення
банера
організації.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація
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Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

1.    Про визнання
МО СГО НС.
2.    Про
легалізацію СГО
НС.
3.    Про реєстр
членів
громадських
організацій, що
входять до СГО
НС, резюме та
фото членів ради,
візитки, печатку.
4.
Розповсюдження
прес-релізу,
відозви.
5.    Про
перспективний
план розбудови
СГО НС.
6.    Про
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права.
7.    Про
Положення про
місцеві ініціативи.
8.    Про лист МО,
КЕУ Західного
командування,
Самбірську КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ.
9.    Про колегії
постійних комісій.
10. Про органи
самоврядування
населення за
місцем
проживання.
11. Різне

На початку
засідання члени
ради привітали
Євгена Тиченка з
50-річчям, яке той
нещодавно
святкував. До
вітань
приєднується і
адміністрація
сайту "Новий
Стрий".
По 1-му питанню
О.Зорін
повідомив, що
15.07.11
відбулися
установчі збори
міського осередку
СГО НС,
присутньо було
троє осіб: він,
Олег Тарнавський
та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
О.Зоріна. Рада
проголосувала за
визнання
осередку, згідно
його звернення, у
відповідності до
п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
О.Зорін
проінформував
присутніх, що, не
зважаючи на різні
перешкоди (при
першому поданні
заяви про
легалізацію, у
легалізації було
відмовлено,
оскільки підписи
під заявами були
засвідчені
печатками
організацій -
членів СГО НС, а
не нотаріально),
О.Новіков виділив
150 грн. на
засвідчення
нотаріально
підписів під
заявою, заява
була подана
повторно, і СГО
НС врешті
офіційно
легалізували
шляхом
повідомлення.
Про цю подію вже
інформувалося
на сайті у новині
(за посиланням)
"СГО Новий
Стрий
легалізовано!"
По 3-му питанню
було вирішено,
що всі організації
- члени СГО НС
мають надати
списки (реєстри)
власних членів,
для того, щоб
СГО НС володіло
інформацією про
можливості та
потреби
відповідних
організацій-
членів. Члени
ради мають
подати резюме та
свої фотографії.
Резюме
достатньо вільної
форми, формат
як на
передвиборчу
листівку, для того,
щоб малося
уявлення хто така
відповідна особа
(дата і місце
народження,
сімейний стан,
трудова
біографія,
політична та
громадська
діяльність,
адреса, телефон
тощо). Щодо
візиток, то всі
прийшли до
висновку, що така
необхідна лише
голові СГО НС.
Питання печатки
наразі
доведеться
відкласти,
оскільки за
старим
законодавством
ми на таку не
мали права,
тепер йде період
скасування
печаток взагалі,
але нове
законодавство ще
належно не
усталилося.
По 4-му питанню
було обговорено
шляхи
розповсюдження
прес-релізу та
відозви щодо
створення СГО
НС.
По 5-му питанню
обговорено
перспективний
план розбудови
СГО НС
(наводиться
нижче по тексту
цієї новини).
Вирішено, що
кожен з членів
ради має обрати
собі напрям  у
цьому плані, за
який буде
відповідати.
Детальніше
зупинилися на
ідеї відродження
стадіону "Юність".
Вирішено
звернутися з
листами до Кмітя
і Леніва (за
чутками, там
хочуть
організувати чи то
якийсь ринок, чи
гуртовий
овочевий склад).
Голова висловив
ідею організувати
Інтернет-газету.
По 6-му питанню
вирішено
зініціювати якусь
акцію по
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права на
21.10.2011,
написати
відповідного
листа та подати
його Гайдукевич.
По 7-му питанню
затверджено
проект
Положення про
місцеві ініціативи
, вирішено його
подати у порядку
місцевої-ж
ініціативи на
розгляд міської
ради. Зачеплено
питання, щодо
неможливості
ознайомитися з
регламентом
міської ради.
По 8-му питанню
заслухано
інформацію
голови щодо
складнощів у
жителів будинків,
які належать КЕУ
Західного
командування,
Самбірській КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ. Вирішено
підтримати листа,
який з цього
приводу
підготував голова.
По 9-му та 10-му
питаннях
вирішено не
поспішати з
ініціацією
затвердження
відповідних
положень міською
радою, до
вирішення
питання щодо
Положення про
місцеві ініціативи.
Після
затвердження
Положення про
місцеві ініціативи
можна буде
подавати всі
подібні проекти
якраз у
відповідному
порядку від імені
нашої організації.
Під завершення
повернулися до
питання
фінансових. О.
Новіков
повідомив, що до
вирішення
питання по
розподілу
обов'язків з
фінансових
обтяжень, він
авансував
витрати в сумі
біля 700 грн. (2
прапори - по 200
грн., банер,
витрати по
легалізації - 150
грн.).
Різне було
присвячене
неформальному
засіданню в
іншому місці, на
якому знову ж
було обговорено
питання ювілею
Євгена Тиченка
та нещодавної
легалізації СГО
НС.
Наступне
засідання   РАДИ
СГО НС 01.08.11
в приміщенні
офісу  по вул.
Зеленій,23-т.
Початок о 18.00
год. Прохання до
тих, хто не зможе
бути присутнім на
засіданні ради,
завчасно
повідомляти
керівництво ради
про це.
Відсутність без
попереднього
повідомлення
відтепер буде
вважатися грубим
порушенням
(навіть образою
решти членів
ради), спеціально
фіксуватиметься
та до злісних
порушників
плановано
вживати певні
санкції.
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Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

1.    Про визнання
МО СГО НС.
2.    Про
легалізацію СГО
НС.
3.    Про реєстр
членів
громадських
організацій, що
входять до СГО
НС, резюме та
фото членів ради,
візитки, печатку.
4.
Розповсюдження
прес-релізу,
відозви.
5.    Про
перспективний
план розбудови
СГО НС.
6.    Про
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права.
7.    Про
Положення про
місцеві ініціативи.
8.    Про лист МО,
КЕУ Західного
командування,
Самбірську КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ.
9.    Про колегії
постійних комісій.
10. Про органи
самоврядування
населення за
місцем
проживання.
11. Різне

На початку
засідання члени
ради привітали
Євгена Тиченка з
50-річчям, яке той
нещодавно
святкував. До
вітань
приєднується і
адміністрація
сайту "Новий
Стрий".
По 1-му питанню
О.Зорін
повідомив, що
15.07.11
відбулися
установчі збори
міського осередку
СГО НС,
присутньо було
троє осіб: він,
Олег Тарнавський
та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
О.Зоріна. Рада
проголосувала за
визнання
осередку, згідно
його звернення, у
відповідності до
п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
О.Зорін
проінформував
присутніх, що, не
зважаючи на різні
перешкоди (при
першому поданні
заяви про
легалізацію, у
легалізації було
відмовлено,
оскільки підписи
під заявами були
засвідчені
печатками
організацій -
членів СГО НС, а
не нотаріально),
О.Новіков виділив
150 грн. на
засвідчення
нотаріально
підписів під
заявою, заява
була подана
повторно, і СГО
НС врешті
офіційно
легалізували
шляхом
повідомлення.
Про цю подію вже
інформувалося
на сайті у новині
(за посиланням)
"СГО Новий
Стрий
легалізовано!"
По 3-му питанню
було вирішено,
що всі організації
- члени СГО НС
мають надати
списки (реєстри)
власних членів,
для того, щоб
СГО НС володіло
інформацією про
можливості та
потреби
відповідних
організацій-
членів. Члени
ради мають
подати резюме та
свої фотографії.
Резюме
достатньо вільної
форми, формат
як на
передвиборчу
листівку, для того,
щоб малося
уявлення хто така
відповідна особа
(дата і місце
народження,
сімейний стан,
трудова
біографія,
політична та
громадська
діяльність,
адреса, телефон
тощо). Щодо
візиток, то всі
прийшли до
висновку, що така
необхідна лише
голові СГО НС.
Питання печатки
наразі
доведеться
відкласти,
оскільки за
старим
законодавством
ми на таку не
мали права,
тепер йде період
скасування
печаток взагалі,
але нове
законодавство ще
належно не
усталилося.
По 4-му питанню
було обговорено
шляхи
розповсюдження
прес-релізу та
відозви щодо
створення СГО
НС.
По 5-му питанню
обговорено
перспективний
план розбудови
СГО НС
(наводиться
нижче по тексту
цієї новини).
Вирішено, що
кожен з членів
ради має обрати
собі напрям  у
цьому плані, за
який буде
відповідати.
Детальніше
зупинилися на
ідеї відродження
стадіону "Юність".
Вирішено
звернутися з
листами до Кмітя
і Леніва (за
чутками, там
хочуть
організувати чи то
якийсь ринок, чи
гуртовий
овочевий склад).
Голова висловив
ідею організувати
Інтернет-газету.
По 6-му питанню
вирішено
зініціювати якусь
акцію по
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права на
21.10.2011,
написати
відповідного
листа та подати
його Гайдукевич.
По 7-му питанню
затверджено
проект
Положення про
місцеві ініціативи
, вирішено його
подати у порядку
місцевої-ж
ініціативи на
розгляд міської
ради. Зачеплено
питання, щодо
неможливості
ознайомитися з
регламентом
міської ради.
По 8-му питанню
заслухано
інформацію
голови щодо
складнощів у
жителів будинків,
які належать КЕУ
Західного
командування,
Самбірській КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ. Вирішено
підтримати листа,
який з цього
приводу
підготував голова.
По 9-му та 10-му
питаннях
вирішено не
поспішати з
ініціацією
затвердження
відповідних
положень міською
радою, до
вирішення
питання щодо
Положення про
місцеві ініціативи.
Після
затвердження
Положення про
місцеві ініціативи
можна буде
подавати всі
подібні проекти
якраз у
відповідному
порядку від імені
нашої організації.
Під завершення
повернулися до
питання
фінансових. О.
Новіков
повідомив, що до
вирішення
питання по
розподілу
обов'язків з
фінансових
обтяжень, він
авансував
витрати в сумі
біля 700 грн. (2
прапори - по 200
грн., банер,
витрати по
легалізації - 150
грн.).
Різне було
присвячене
неформальному
засіданню в
іншому місці, на
якому знову ж
було обговорено
питання ювілею
Євгена Тиченка
та нещодавної
легалізації СГО
НС.
Наступне
засідання   РАДИ
СГО НС 01.08.11
в приміщенні
офісу  по вул.
Зеленій,23-т.
Початок о 18.00
год. Прохання до
тих, хто не зможе
бути присутнім на
засіданні ради,
завчасно
повідомляти
керівництво ради
про це.
Відсутність без
попереднього
повідомлення
відтепер буде
вважатися грубим
порушенням
(навіть образою
решти членів
ради), спеціально
фіксуватиметься
та до злісних
порушників
плановано
вживати певні
санкції.
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Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

1.    Про визнання
МО СГО НС.
2.    Про
легалізацію СГО
НС.
3.    Про реєстр
членів
громадських
організацій, що
входять до СГО
НС, резюме та
фото членів ради,
візитки, печатку.
4.
Розповсюдження
прес-релізу,
відозви.
5.    Про
перспективний
план розбудови
СГО НС.
6.    Про
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права.
7.    Про
Положення про
місцеві ініціативи.
8.    Про лист МО,
КЕУ Західного
командування,
Самбірську КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ.
9.    Про колегії
постійних комісій.
10. Про органи
самоврядування
населення за
місцем
проживання.
11. Різне

На початку
засідання члени
ради привітали
Євгена Тиченка з
50-річчям, яке той
нещодавно
святкував. До
вітань
приєднується і
адміністрація
сайту "Новий
Стрий".
По 1-му питанню
О.Зорін
повідомив, що
15.07.11
відбулися
установчі збори
міського осередку
СГО НС,
присутньо було
троє осіб: він,
Олег Тарнавський
та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
О.Зоріна. Рада
проголосувала за
визнання
осередку, згідно
його звернення, у
відповідності до
п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
О.Зорін
проінформував
присутніх, що, не
зважаючи на різні
перешкоди (при
першому поданні
заяви про
легалізацію, у
легалізації було
відмовлено,
оскільки підписи
під заявами були
засвідчені
печатками
організацій -
членів СГО НС, а
не нотаріально),
О.Новіков виділив
150 грн. на
засвідчення
нотаріально
підписів під
заявою, заява
була подана
повторно, і СГО
НС врешті
офіційно
легалізували
шляхом
повідомлення.
Про цю подію вже
інформувалося
на сайті у новині
(за посиланням)
"СГО Новий
Стрий
легалізовано!"
По 3-му питанню
було вирішено,
що всі організації
- члени СГО НС
мають надати
списки (реєстри)
власних членів,
для того, щоб
СГО НС володіло
інформацією про
можливості та
потреби
відповідних
організацій-
членів. Члени
ради мають
подати резюме та
свої фотографії.
Резюме
достатньо вільної
форми, формат
як на
передвиборчу
листівку, для того,
щоб малося
уявлення хто така
відповідна особа
(дата і місце
народження,
сімейний стан,
трудова
біографія,
політична та
громадська
діяльність,
адреса, телефон
тощо). Щодо
візиток, то всі
прийшли до
висновку, що така
необхідна лише
голові СГО НС.
Питання печатки
наразі
доведеться
відкласти,
оскільки за
старим
законодавством
ми на таку не
мали права,
тепер йде період
скасування
печаток взагалі,
але нове
законодавство ще
належно не
усталилося.
По 4-му питанню
було обговорено
шляхи
розповсюдження
прес-релізу та
відозви щодо
створення СГО
НС.
По 5-му питанню
обговорено
перспективний
план розбудови
СГО НС
(наводиться
нижче по тексту
цієї новини).
Вирішено, що
кожен з членів
ради має обрати
собі напрям  у
цьому плані, за
який буде
відповідати.
Детальніше
зупинилися на
ідеї відродження
стадіону "Юність".
Вирішено
звернутися з
листами до Кмітя
і Леніва (за
чутками, там
хочуть
організувати чи то
якийсь ринок, чи
гуртовий
овочевий склад).
Голова висловив
ідею організувати
Інтернет-газету.
По 6-му питанню
вирішено
зініціювати якусь
акцію по
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права на
21.10.2011,
написати
відповідного
листа та подати
його Гайдукевич.
По 7-му питанню
затверджено
проект
Положення про
місцеві ініціативи
, вирішено його
подати у порядку
місцевої-ж
ініціативи на
розгляд міської
ради. Зачеплено
питання, щодо
неможливості
ознайомитися з
регламентом
міської ради.
По 8-му питанню
заслухано
інформацію
голови щодо
складнощів у
жителів будинків,
які належать КЕУ
Західного
командування,
Самбірській КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ. Вирішено
підтримати листа,
який з цього
приводу
підготував голова.
По 9-му та 10-му
питаннях
вирішено не
поспішати з
ініціацією
затвердження
відповідних
положень міською
радою, до
вирішення
питання щодо
Положення про
місцеві ініціативи.
Після
затвердження
Положення про
місцеві ініціативи
можна буде
подавати всі
подібні проекти
якраз у
відповідному
порядку від імені
нашої організації.
Під завершення
повернулися до
питання
фінансових. О.
Новіков
повідомив, що до
вирішення
питання по
розподілу
обов'язків з
фінансових
обтяжень, він
авансував
витрати в сумі
біля 700 грн. (2
прапори - по 200
грн., банер,
витрати по
легалізації - 150
грн.).
Різне було
присвячене
неформальному
засіданню в
іншому місці, на
якому знову ж
було обговорено
питання ювілею
Євгена Тиченка
та нещодавної
легалізації СГО
НС.
Наступне
засідання   РАДИ
СГО НС 01.08.11
в приміщенні
офісу  по вул.
Зеленій,23-т.
Початок о 18.00
год. Прохання до
тих, хто не зможе
бути присутнім на
засіданні ради,
завчасно
повідомляти
керівництво ради
про це.
Відсутність без
попереднього
повідомлення
відтепер буде
вважатися грубим
порушенням
(навіть образою
решти членів
ради), спеціально
фіксуватиметься
та до злісних
порушників
плановано
вживати певні
санкції.
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та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
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проголосувала за
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його звернення, у
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п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
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заяви про
легалізацію, у
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Польовий,
Новіков

1.    Про визнання
МО СГО НС.
2.    Про
легалізацію СГО
НС.
3.    Про реєстр
членів
громадських
організацій, що
входять до СГО
НС, резюме та
фото членів ради,
візитки, печатку.
4.
Розповсюдження
прес-релізу,
відозви.
5.    Про
перспективний
план розбудови
СГО НС.
6.    Про
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права.
7.    Про
Положення про
місцеві ініціативи.
8.    Про лист МО,
КЕУ Західного
командування,
Самбірську КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ.
9.    Про колегії
постійних комісій.
10. Про органи
самоврядування
населення за
місцем
проживання.
11. Різне

На початку
засідання члени
ради привітали
Євгена Тиченка з
50-річчям, яке той
нещодавно
святкував. До
вітань
приєднується і
адміністрація
сайту "Новий
Стрий".
По 1-му питанню
О.Зорін
повідомив, що
15.07.11
відбулися
установчі збори
міського осередку
СГО НС,
присутньо було
троє осіб: він,
Олег Тарнавський
та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
О.Зоріна. Рада
проголосувала за
визнання
осередку, згідно
його звернення, у
відповідності до
п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
О.Зорін
проінформував
присутніх, що, не
зважаючи на різні
перешкоди (при
першому поданні
заяви про
легалізацію, у
легалізації було
відмовлено,
оскільки підписи
під заявами були
засвідчені
печатками
організацій -
членів СГО НС, а
не нотаріально),
О.Новіков виділив
150 грн. на
засвідчення
нотаріально
підписів під
заявою, заява
була подана
повторно, і СГО
НС врешті
офіційно
легалізували
шляхом
повідомлення.
Про цю подію вже
інформувалося
на сайті у новині
(за посиланням)
"СГО Новий
Стрий
легалізовано!"
По 3-му питанню
було вирішено,
що всі організації
- члени СГО НС
мають надати
списки (реєстри)
власних членів,
для того, щоб
СГО НС володіло
інформацією про
можливості та
потреби
відповідних
організацій-
членів. Члени
ради мають
подати резюме та
свої фотографії.
Резюме
достатньо вільної
форми, формат
як на
передвиборчу
листівку, для того,
щоб малося
уявлення хто така
відповідна особа
(дата і місце
народження,
сімейний стан,
трудова
біографія,
політична та
громадська
діяльність,
адреса, телефон
тощо). Щодо
візиток, то всі
прийшли до
висновку, що така
необхідна лише
голові СГО НС.
Питання печатки
наразі
доведеться
відкласти,
оскільки за
старим
законодавством
ми на таку не
мали права,
тепер йде період
скасування
печаток взагалі,
але нове
законодавство ще
належно не
усталилося.
По 4-му питанню
було обговорено
шляхи
розповсюдження
прес-релізу та
відозви щодо
створення СГО
НС.
По 5-му питанню
обговорено
перспективний
план розбудови
СГО НС
(наводиться
нижче по тексту
цієї новини).
Вирішено, що
кожен з членів
ради має обрати
собі напрям  у
цьому плані, за
який буде
відповідати.
Детальніше
зупинилися на
ідеї відродження
стадіону "Юність".
Вирішено
звернутися з
листами до Кмітя
і Леніва (за
чутками, там
хочуть
організувати чи то
якийсь ринок, чи
гуртовий
овочевий склад).
Голова висловив
ідею організувати
Інтернет-газету.
По 6-му питанню
вирішено
зініціювати якусь
акцію по
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права на
21.10.2011,
написати
відповідного
листа та подати
його Гайдукевич.
По 7-му питанню
затверджено
проект
Положення про
місцеві ініціативи
, вирішено його
подати у порядку
місцевої-ж
ініціативи на
розгляд міської
ради. Зачеплено
питання, щодо
неможливості
ознайомитися з
регламентом
міської ради.
По 8-му питанню
заслухано
інформацію
голови щодо
складнощів у
жителів будинків,
які належать КЕУ
Західного
командування,
Самбірській КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ. Вирішено
підтримати листа,
який з цього
приводу
підготував голова.
По 9-му та 10-му
питаннях
вирішено не
поспішати з
ініціацією
затвердження
відповідних
положень міською
радою, до
вирішення
питання щодо
Положення про
місцеві ініціативи.
Після
затвердження
Положення про
місцеві ініціативи
можна буде
подавати всі
подібні проекти
якраз у
відповідному
порядку від імені
нашої організації.
Під завершення
повернулися до
питання
фінансових. О.
Новіков
повідомив, що до
вирішення
питання по
розподілу
обов'язків з
фінансових
обтяжень, він
авансував
витрати в сумі
біля 700 грн. (2
прапори - по 200
грн., банер,
витрати по
легалізації - 150
грн.).
Різне було
присвячене
неформальному
засіданню в
іншому місці, на
якому знову ж
було обговорено
питання ювілею
Євгена Тиченка
та нещодавної
легалізації СГО
НС.
Наступне
засідання   РАДИ
СГО НС 01.08.11
в приміщенні
офісу  по вул.
Зеленій,23-т.
Початок о 18.00
год. Прохання до
тих, хто не зможе
бути присутнім на
засіданні ради,
завчасно
повідомляти
керівництво ради
про це.
Відсутність без
попереднього
повідомлення
відтепер буде
вважатися грубим
порушенням
(навіть образою
решти членів
ради), спеціально
фіксуватиметься
та до злісних
порушників
плановано
вживати певні
санкції.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:10:
41 5 18.07.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

1.    Про визнання
МО СГО НС.
2.    Про
легалізацію СГО
НС.
3.    Про реєстр
членів
громадських
організацій, що
входять до СГО
НС, резюме та
фото членів ради,
візитки, печатку.
4.
Розповсюдження
прес-релізу,
відозви.
5.    Про
перспективний
план розбудови
СГО НС.
6.    Про
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права.
7.    Про
Положення про
місцеві ініціативи.
8.    Про лист МО,
КЕУ Західного
командування,
Самбірську КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ.
9.    Про колегії
постійних комісій.
10. Про органи
самоврядування
населення за
місцем
проживання.
11. Різне

На початку
засідання члени
ради привітали
Євгена Тиченка з
50-річчям, яке той
нещодавно
святкував. До
вітань
приєднується і
адміністрація
сайту "Новий
Стрий".
По 1-му питанню
О.Зорін
повідомив, що
15.07.11
відбулися
установчі збори
міського осередку
СГО НС,
присутньо було
троє осіб: він,
Олег Тарнавський
та Петро
Захарський.
Головою
осередку обрано
О.Зоріна. Рада
проголосувала за
визнання
осередку, згідно
його звернення, у
відповідності до
п.1.2 Положення
про МО СГО НС.
По 2-му питанню,
О.Зорін
проінформував
присутніх, що, не
зважаючи на різні
перешкоди (при
першому поданні
заяви про
легалізацію, у
легалізації було
відмовлено,
оскільки підписи
під заявами були
засвідчені
печатками
організацій -
членів СГО НС, а
не нотаріально),
О.Новіков виділив
150 грн. на
засвідчення
нотаріально
підписів під
заявою, заява
була подана
повторно, і СГО
НС врешті
офіційно
легалізували
шляхом
повідомлення.
Про цю подію вже
інформувалося
на сайті у новині
(за посиланням)
"СГО Новий
Стрий
легалізовано!"
По 3-му питанню
було вирішено,
що всі організації
- члени СГО НС
мають надати
списки (реєстри)
власних членів,
для того, щоб
СГО НС володіло
інформацією про
можливості та
потреби
відповідних
організацій-
членів. Члени
ради мають
подати резюме та
свої фотографії.
Резюме
достатньо вільної
форми, формат
як на
передвиборчу
листівку, для того,
щоб малося
уявлення хто така
відповідна особа
(дата і місце
народження,
сімейний стан,
трудова
біографія,
політична та
громадська
діяльність,
адреса, телефон
тощо). Щодо
візиток, то всі
прийшли до
висновку, що така
необхідна лише
голові СГО НС.
Питання печатки
наразі
доведеться
відкласти,
оскільки за
старим
законодавством
ми на таку не
мали права,
тепер йде період
скасування
печаток взагалі,
але нове
законодавство ще
належно не
усталилося.
По 4-му питанню
було обговорено
шляхи
розповсюдження
прес-релізу та
відозви щодо
створення СГО
НС.
По 5-му питанню
обговорено
перспективний
план розбудови
СГО НС
(наводиться
нижче по тексту
цієї новини).
Вирішено, що
кожен з членів
ради має обрати
собі напрям  у
цьому плані, за
який буде
відповідати.
Детальніше
зупинилися на
ідеї відродження
стадіону "Юність".
Вирішено
звернутися з
листами до Кмітя
і Леніва (за
чутками, там
хочуть
організувати чи то
якийсь ринок, чи
гуртовий
овочевий склад).
Голова висловив
ідею організувати
Інтернет-газету.
По 6-му питанню
вирішено
зініціювати якусь
акцію по
відзначення 580-
ої річниці надання
м. Стрию
Магдебурзького
права на
21.10.2011,
написати
відповідного
листа та подати
його Гайдукевич.
По 7-му питанню
затверджено
проект
Положення про
місцеві ініціативи
, вирішено його
подати у порядку
місцевої-ж
ініціативи на
розгляд міської
ради. Зачеплено
питання, щодо
неможливості
ознайомитися з
регламентом
міської ради.
По 8-му питанню
заслухано
інформацію
голови щодо
складнощів у
жителів будинків,
які належать КЕУ
Західного
командування,
Самбірській КЕЧ,
ДУ Самбірської
КЕЧ. Вирішено
підтримати листа,
який з цього
приводу
підготував голова.
По 9-му та 10-му
питаннях
вирішено не
поспішати з
ініціацією
затвердження
відповідних
положень міською
радою, до
вирішення
питання щодо
Положення про
місцеві ініціативи.
Після
затвердження
Положення про
місцеві ініціативи
можна буде
подавати всі
подібні проекти
якраз у
відповідному
порядку від імені
нашої організації.
Під завершення
повернулися до
питання
фінансових. О.
Новіков
повідомив, що до
вирішення
питання по
розподілу
обов'язків з
фінансових
обтяжень, він
авансував
витрати в сумі
біля 700 грн. (2
прапори - по 200
грн., банер,
витрати по
легалізації - 150
грн.).
Різне було
присвячене
неформальному
засіданню в
іншому місці, на
якому знову ж
було обговорено
питання ювілею
Євгена Тиченка
та нещодавної
легалізації СГО
НС.
Наступне
засідання   РАДИ
СГО НС 01.08.11
в приміщенні
офісу  по вул.
Зеленій,23-т.
Початок о 18.00
год. Прохання до
тих, хто не зможе
бути присутнім на
засіданні ради,
завчасно
повідомляти
керівництво ради
про це.
Відсутність без
попереднього
повідомлення
відтепер буде
вважатися грубим
порушенням
(навіть образою
решти членів
ради), спеціально
фіксуватиметься
та до злісних
порушників
плановано
вживати певні
санкції.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:13:
15 6 01.08.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко, Новіков,
Ременюк, Мазур

Костянтин
Лисичко (від ГО
"Справедливість"),
Євген Даценко
(від МГО
"Креатив")

1.    Про
взаємодію СГО
«НС» з об’
єднаннями
громадян м.
Стрия.
2.    Про участь
СГО «НС» у
загальноміських
заходах з нагоди
Дня прапора 23
серпня 2011 р.
3.    Про реєстр
членів СГО НС,
резюме, фото
членів ради.
4.    Про
відзначення 580 –
ої  річниці
надання м.Стрий
Магдебурзького
права.
5.    Про проект
рішення міської
ради  « Про
положення щодо
місцевих
ініціатив.
6.    Про проект
рішення міської
ради «Про Колегії
громадських
організацій»
7.    Про
перспективний
план розбудови
СГО «Новий
Стрий»
8.    Про лист СГО
«НС» щодо
реконструкції
стадіону
«Юність»
9.    Різне.

К. Лисичко,
засновник ГО
"Справедливість"
(офісний центр
"Панорама", к.
201), д-р
охоронної фірми
"Сапсан",
помічник
депутата Р.
Леніва.
Ознайомив
присутніх з ідеєю
створення
громадського
формування з
охорони порядку
"Охорона Стрия"
та надав проект
відповідних
установчих
документів. Ідея
була прихильно
зустріта
присутніми. Були
висловлені
наступні
пропозиції щодо
майбутньої
взаємодії: ГО
"Справедливість"
розгляне
пропозицію щодо
вступу в СГО
"Новий Стрий";
ініціатори ФОП
"Охорона Стрия"
нададуть
письмові
пропозиції щодо
напрямів
взаємодії.
М. Ременюк
повідомив, що
"Територія життя"
на 20.08.11
планує акцію
"Стрийщина за
тверезе
майбутнє".
Запропоновано
розмістити
інформацію про
акцію на сайті
СГО НС,
детальніше
узгодити
взаємодію на
черговому
засіданні ради.
По 2-му питанню,
К. Назаренко
проінформував
присутніх, що
святкування Дня
Прапора
(23.08.11)
важливе для
промоції нашого
міста в Україні, як
такого, що
першим офіційно
його підняло. Цей
факт слід завжди
нагадувати всій
Україні,
піднімаючи таким
чином статус
нашого міста (а
то, не те що в
Україні, в Стрию
вже починають
сумніватися в
реальності
відповідної події).
А День Прапора  -
чудовий контекст
для чергового
нагадування.
Непогано було б
придумати якусь
акцію щодо цього.
Одною з ідей є
проведення
флеш-мобу,
переклички між
містами в порядку
офіцйного
підняття над
міськими радами
національного
прапору з
відповідним
черговим
підняттям
прапорів. Адже
самим
популярним
способом
візуалізації історії
є розстановка
прапорців при
окресленні
поступу нової
влади на певній
території. Тож
історичну ходу
нової влади таким
способом слід
розпочинати саме
зі Стрийщини.
Однак, надто
мало часу
залишилося для
організації
подібної акції, і
сил, вочевидь, на
неї не стане. Тут
же, з подачі О.
Новікова,
з'явилася інша
пропозиція,
цілком реальна
для втілення. У
"Бункері"
провести камерну
зустріч з
учасниками події
("прапороносцями",
членами
виконкому, які
голосували за
підняття прапору
тощо) та її
очевидцями.
Свідчення
учасників та
очевидців стали б
непоганим
підтвердженням
цієї непересічної
події та
доповнили б цими
фактами її
історію. Окрім
того, варто ще
раз звернутися до
міської влади та
наголосити на
важливості
відзначення
окремо (як це
робиться в Києві)
14 березня (дати
підняття прапора
в Стрию),
оскільки вже один
раз (на 20-річчя)
влада просто
проігнорувала
відповідну
пропозицію
(цікавий прояв
"патріотизму"). О.
Зорін
запропонував
поритися в
архівах,
переглянути опис
цієї події у
місцевій пресі,
знайти у
міськвиконкомі
відповідний
історичний
протокол та
опублікувати його
на сайті. Є.
Тиченко дав ідею
сумістити ці
заходи з
планованими
культурними
акціями: творчим
вечором Марії
Матіос чи вистави
за її твором
"Нація". Врешті
вирішили
прозондувати
можливість
втілення
відповідних
пропозицій та
остаточно
визначитися на
черговому
засіданні ради.
По 3-му питанню
К. Назаренко
запропонував
вивчити певні
форми бланків до
заповнення і
питання було
відкладено.
Про 4-те питання
всі чомусь
забули.
По 5-му питанню
виникла дискусія
яким чином
впровадити у
життя відповідну
ініціативу. К.
Назаренко
запропонував
впроваджувати її
шляхом саме
місцевої
ініціативи ж
(тобто, шляхом
утворення
ініціативної групи,
збору підписів та
офіцйного
подання на
сесію). О. Зорін
запропонував
простіший шлях -
через просте
звернення до
міськради та її
постійних комісій.
Консенсусом було
вирішено
зупинитися, поки -
що, на варіанті
Зоріна.
По 6-му питанню
вирішили його не
"педалювати",
доки не з'ясується
питання по
"місцевих
ініціативах".
По 7-му питанню
виникли сумніви,
чи в змозі наша
організація
"потягнути" вже
окреслені
напрями. Нових
пропозицій до
плану вже ніхто і
не насмілився
подати.
По 8-му питанню
розглянуто проект
листа
підготовленого О.
Зоріним. Є.
Тиченко подав до
нього зауваження
і питання
відклали до
наступного
засідання.
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко, Новіков,
Ременюк, Мазур

Костянтин
Лисичко (від ГО
"Справедливість"),
Євген Даценко
(від МГО
"Креатив")

1.    Про
взаємодію СГО
«НС» з об’
єднаннями
громадян м.
Стрия.
2.    Про участь
СГО «НС» у
загальноміських
заходах з нагоди
Дня прапора 23
серпня 2011 р.
3.    Про реєстр
членів СГО НС,
резюме, фото
членів ради.
4.    Про
відзначення 580 –
ої  річниці
надання м.Стрий
Магдебурзького
права.
5.    Про проект
рішення міської
ради  « Про
положення щодо
місцевих
ініціатив.
6.    Про проект
рішення міської
ради «Про Колегії
громадських
організацій»
7.    Про
перспективний
план розбудови
СГО «Новий
Стрий»
8.    Про лист СГО
«НС» щодо
реконструкції
стадіону
«Юність»
9.    Різне.

К. Лисичко,
засновник ГО
"Справедливість"
(офісний центр
"Панорама", к.
201), д-р
охоронної фірми
"Сапсан",
помічник
депутата Р.
Леніва.
Ознайомив
присутніх з ідеєю
створення
громадського
формування з
охорони порядку
"Охорона Стрия"
та надав проект
відповідних
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була прихильно
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присутніми. Були
висловлені
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пропозиції щодо
майбутньої
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ініціатори ФОП
"Охорона Стрия"
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майбутнє".
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нашого міста (а
то, не те що в
Україні, в Стрию
вже починають
сумніватися в
реальності
відповідної події).
А День Прапора  -
чудовий контекст
для чергового
нагадування.
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко, Новіков,
Ременюк, Мазур

Костянтин
Лисичко (від ГО
"Справедливість"),
Євген Даценко
(від МГО
"Креатив")

1.    Про
взаємодію СГО
«НС» з об’
єднаннями
громадян м.
Стрия.
2.    Про участь
СГО «НС» у
загальноміських
заходах з нагоди
Дня прапора 23
серпня 2011 р.
3.    Про реєстр
членів СГО НС,
резюме, фото
членів ради.
4.    Про
відзначення 580 –
ої  річниці
надання м.Стрий
Магдебурзького
права.
5.    Про проект
рішення міської
ради  « Про
положення щодо
місцевих
ініціатив.
6.    Про проект
рішення міської
ради «Про Колегії
громадських
організацій»
7.    Про
перспективний
план розбудови
СГО «Новий
Стрий»
8.    Про лист СГО
«НС» щодо
реконструкції
стадіону
«Юність»
9.    Різне.

К. Лисичко,
засновник ГО
"Справедливість"
(офісний центр
"Панорама", к.
201), д-р
охоронної фірми
"Сапсан",
помічник
депутата Р.
Леніва.
Ознайомив
присутніх з ідеєю
створення
громадського
формування з
охорони порядку
"Охорона Стрия"
та надав проект
відповідних
установчих
документів. Ідея
була прихильно
зустріта
присутніми. Були
висловлені
наступні
пропозиції щодо
майбутньої
взаємодії: ГО
"Справедливість"
розгляне
пропозицію щодо
вступу в СГО
"Новий Стрий";
ініціатори ФОП
"Охорона Стрия"
нададуть
письмові
пропозиції щодо
напрямів
взаємодії.
М. Ременюк
повідомив, що
"Територія життя"
на 20.08.11
планує акцію
"Стрийщина за
тверезе
майбутнє".
Запропоновано
розмістити
інформацію про
акцію на сайті
СГО НС,
детальніше
узгодити
взаємодію на
черговому
засіданні ради.
По 2-му питанню,
К. Назаренко
проінформував
присутніх, що
святкування Дня
Прапора
(23.08.11)
важливе для
промоції нашого
міста в Україні, як
такого, що
першим офіційно
його підняло. Цей
факт слід завжди
нагадувати всій
Україні,
піднімаючи таким
чином статус
нашого міста (а
то, не те що в
Україні, в Стрию
вже починають
сумніватися в
реальності
відповідної події).
А День Прапора  -
чудовий контекст
для чергового
нагадування.
Непогано було б
придумати якусь
акцію щодо цього.
Одною з ідей є
проведення
флеш-мобу,
переклички між
містами в порядку
офіцйного
підняття над
міськими радами
національного
прапору з
відповідним
черговим
підняттям
прапорів. Адже
самим
популярним
способом
візуалізації історії
є розстановка
прапорців при
окресленні
поступу нової
влади на певній
території. Тож
історичну ходу
нової влади таким
способом слід
розпочинати саме
зі Стрийщини.
Однак, надто
мало часу
залишилося для
організації
подібної акції, і
сил, вочевидь, на
неї не стане. Тут
же, з подачі О.
Новікова,
з'явилася інша
пропозиція,
цілком реальна
для втілення. У
"Бункері"
провести камерну
зустріч з
учасниками події
("прапороносцями",
членами
виконкому, які
голосували за
підняття прапору
тощо) та її
очевидцями.
Свідчення
учасників та
очевидців стали б
непоганим
підтвердженням
цієї непересічної
події та
доповнили б цими
фактами її
історію. Окрім
того, варто ще
раз звернутися до
міської влади та
наголосити на
важливості
відзначення
окремо (як це
робиться в Києві)
14 березня (дати
підняття прапора
в Стрию),
оскільки вже один
раз (на 20-річчя)
влада просто
проігнорувала
відповідну
пропозицію
(цікавий прояв
"патріотизму"). О.
Зорін
запропонував
поритися в
архівах,
переглянути опис
цієї події у
місцевій пресі,
знайти у
міськвиконкомі
відповідний
історичний
протокол та
опублікувати його
на сайті. Є.
Тиченко дав ідею
сумістити ці
заходи з
планованими
культурними
акціями: творчим
вечором Марії
Матіос чи вистави
за її твором
"Нація". Врешті
вирішили
прозондувати
можливість
втілення
відповідних
пропозицій та
остаточно
визначитися на
черговому
засіданні ради.
По 3-му питанню
К. Назаренко
запропонував
вивчити певні
форми бланків до
заповнення і
питання було
відкладено.
Про 4-те питання
всі чомусь
забули.
По 5-му питанню
виникла дискусія
яким чином
впровадити у
життя відповідну
ініціативу. К.
Назаренко
запропонував
впроваджувати її
шляхом саме
місцевої
ініціативи ж
(тобто, шляхом
утворення
ініціативної групи,
збору підписів та
офіцйного
подання на
сесію). О. Зорін
запропонував
простіший шлях -
через просте
звернення до
міськради та її
постійних комісій.
Консенсусом було
вирішено
зупинитися, поки -
що, на варіанті
Зоріна.
По 6-му питанню
вирішили його не
"педалювати",
доки не з'ясується
питання по
"місцевих
ініціативах".
По 7-му питанню
виникли сумніви,
чи в змозі наша
організація
"потягнути" вже
окреслені
напрями. Нових
пропозицій до
плану вже ніхто і
не насмілився
подати.
По 8-му питанню
розглянуто проект
листа
підготовленого О.
Зоріним. Є.
Тиченко подав до
нього зауваження
і питання
відклали до
наступного
засідання.
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тощо) та її
очевидцями.
Свідчення
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

І.Череватий, І.
Сербін, М.Кубара,
М.Федірко, І.
Яворів. Участь у
засіданні ради
також взяв Є.
Шаповаленко -
cпівголова
координаційної
ради підприємців
України при
Верховній Раді
України

1.Про
опрацювання
матеріалів
"круглого столу"
23.08 ( всі
матеріали, які
було
підготовлено на
"КС" - документи,
тематика
обговорення,
персоніфікація
членів "КС", аудіо,
відео -
інформація
повнюстю
проігноовано
місцевою владою,
засобами масової
інформації. Для
чого і для кого
був проведений
"крулий стіл". На
жаль виглядає як
"междусобойчик".
Необхідно
завершити захід.
До речі можна
взяти участь
силами
громадськості, в
т.ч наших ГО на
урочистих
лінійках, перших
уроках в
навчальних
закладах міста.
Пропоную
продумати як
донести факт
події 14 березня
1990 року до
молоді, громади
Стрия.
2.Про підготовку
акції ГО
"Територія життя"
з питання, про яке
говорив Микола
Ременюк
"Стрийщина за
тверезість".
Питання має бути
визначено  ХТО,
КОЛИ, ДЕ і з якою
інформацією ГО
"ТЖ" вийде до
людей і як ця
проблема буде
реалізовуватись в
Стрию,
поміркувати як
можна досягнути
акцією
максимального
результату. Вже
проблему
наркоманії
"побороли"...
3.Ознайомлення
членів ради зі
Статутом
Всеукраїнської
громадської
організації  по
бототьбі з
корупцією.
4.Про план
роботи ради на
вересень 2011 р.
5.Різне.

Неочікувано
членами ради
запланований
порядок денний
засідання було
змінено.До спілки
ГО «Новий
Стрий»
звернулась група
підприємців
продовольчого
ринку І.
Череватий, І.
Сербін, М.Кубара,
М.Федірко, І.
Яворів. Участь у
засіданні ради
також взяв Є.
Шаповаленко -
cпівголова
координаційної
ради підприємців
України при
Верховній Раді
України.
Суть звернення
підприємців та
найманих
працівників
Стрийського
продовольчого
ринку полягає в
наступному. По
вул.Кравецькій,
2/4 з 1996 року по
теперішній час
функціонує
м`ясний павільон
№2 загальною
площею 78 кв.м, в
якому
облаштовано 14
робочих місць.
Весь час це
приміщення
використовувалось
як заклад торгівлі
м`ясом.
Підприємцями з
адміністрацією
продринку
систематично
укладалась угода
на оренду
павільону. Однак
з 2007 року
дирекцією ринку
розпочались
систематичні
спроби вилучення
приміщення у
незаконний
спосіб. Було
проведено
конкурс на оренду
торговельного
приміщення з
правом викупу,
який було
оскаржено та в
судовому порядку
в листопаді 2010
року ухвалою
Львівського
апеляційного
господарського
суду конкурс було
скасовано.
Касаційні скарги з
боку адміністрації
ринку були
відхилені
рішенням
Верховного суду
України.Однак
адміністрація
проминку вживає
всякого роду
вплив на
працівників
павільону. Так 25
серпня 2011 року
о 22-ій годині
залучивши
охорону, робочих
ринку, працівників
міліції
заблокували всі
входи на
територію ринку,
намагались
силовими діями
звільнити
приміщення
павільону. Під час
сутички
постраждало троє
працівників
павільону, яким
для надання
допомоги
працівниками
міського
управління МНС
двері було
аварійно
відчинено.
Постраждалим
було надано
медичну
допомогу.
Представники
підприємців
повідомили раду
СГО «Новий
Стрий» про те,
що за період
винаймання
торгівельної
площі ними було
сплачено понад 1
мільйона гривень
орендної платні,
власним коштом
підприємців
приміщення
павільону
утримувалось в
належному
санітарному стані,
вчасно
проводився його
ремонт, було
підведено
водогін,
каналізацію, інші
необхідні
комунікації.
Систематично
проводились
санітарні дні,
здійснювались
заходи для
забезпечення
дотримання
закладу
відповідно до
санітарних,
протипожежних
норм та побажань
адміністрації
ринку. В даний
час роботу
м`ясного
павільону №2
призупинено,
підприємцями
організовано
цілодобове
чергування. Вони
рішуче
налаштовані на
довготривалий
страйк до
прийняття
справедливого
рішення. З цим
вони скерували
представників
знайти захист
своїх прав.
Протягом двох
годин на засіданні
ради СГО «Новий
Стрий»
обговорювались
пропозиції щодо
шляхів вирішення
зазначеної
проблеми. Рада
одноголосно
прийняла рішення
про підтримку
підприємців у
захисті їх
законних прав.
Також вирішено
звернутись з
листами на
адресу
Стрийського
міського голови Р.
Є.Шрамов`ята,
депутатів міської
ради, а також до
голови Львівської
обласної
державної
адміністрації М.М.
Цимбалюка з
проханням
припинення
свавілля
адміністрації
продовольчого
ринку. Для
координації
спільних дій на
досягнення
реалізації
законного
рішення створено
штаб.
05 вересня 2011
року на черговому
засіданні ради
СГО «Новий
Стрий»
планується
розгляд цього ж
питання з
прийняттям
дійових рішень.
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тематика
обговорення,
персоніфікація
членів "КС", аудіо,
відео -
інформація
повнюстю
проігноовано
місцевою владою,
засобами масової
інформації. Для
чого і для кого
був проведений
"крулий стіл". На
жаль виглядає як
"междусобойчик".
Необхідно
завершити захід.
До речі можна
взяти участь
силами
громадськості, в
т.ч наших ГО на
урочистих
лінійках, перших
уроках в
навчальних
закладах міста.
Пропоную
продумати як
донести факт
події 14 березня
1990 року до
молоді, громади
Стрия.
2.Про підготовку
акції ГО
"Територія життя"
з питання, про яке
говорив Микола
Ременюк
"Стрийщина за
тверезість".
Питання має бути
визначено  ХТО,
КОЛИ, ДЕ і з якою
інформацією ГО
"ТЖ" вийде до
людей і як ця
проблема буде
реалізовуватись в
Стрию,
поміркувати як
можна досягнути
акцією
максимального
результату. Вже
проблему
наркоманії
"побороли"...
3.Ознайомлення
членів ради зі
Статутом
Всеукраїнської
громадської
організації  по
бототьбі з
корупцією.
4.Про план
роботи ради на
вересень 2011 р.
5.Різне.

Неочікувано
членами ради
запланований
порядок денний
засідання було
змінено.До спілки
ГО «Новий
Стрий»
звернулась група
підприємців
продовольчого
ринку І.
Череватий, І.
Сербін, М.Кубара,
М.Федірко, І.
Яворів. Участь у
засіданні ради
також взяв Є.
Шаповаленко -
cпівголова
координаційної
ради підприємців
України при
Верховній Раді
України.
Суть звернення
підприємців та
найманих
працівників
Стрийського
продовольчого
ринку полягає в
наступному. По
вул.Кравецькій,
2/4 з 1996 року по
теперішній час
функціонує
м`ясний павільон
№2 загальною
площею 78 кв.м, в
якому
облаштовано 14
робочих місць.
Весь час це
приміщення
використовувалось
як заклад торгівлі
м`ясом.
Підприємцями з
адміністрацією
продринку
систематично
укладалась угода
на оренду
павільону. Однак
з 2007 року
дирекцією ринку
розпочались
систематичні
спроби вилучення
приміщення у
незаконний
спосіб. Було
проведено
конкурс на оренду
торговельного
приміщення з
правом викупу,
який було
оскаржено та в
судовому порядку
в листопаді 2010
року ухвалою
Львівського
апеляційного
господарського
суду конкурс було
скасовано.
Касаційні скарги з
боку адміністрації
ринку були
відхилені
рішенням
Верховного суду
України.Однак
адміністрація
проминку вживає
всякого роду
вплив на
працівників
павільону. Так 25
серпня 2011 року
о 22-ій годині
залучивши
охорону, робочих
ринку, працівників
міліції
заблокували всі
входи на
територію ринку,
намагались
силовими діями
звільнити
приміщення
павільону. Під час
сутички
постраждало троє
працівників
павільону, яким
для надання
допомоги
працівниками
міського
управління МНС
двері було
аварійно
відчинено.
Постраждалим
було надано
медичну
допомогу.
Представники
підприємців
повідомили раду
СГО «Новий
Стрий» про те,
що за період
винаймання
торгівельної
площі ними було
сплачено понад 1
мільйона гривень
орендної платні,
власним коштом
підприємців
приміщення
павільону
утримувалось в
належному
санітарному стані,
вчасно
проводився його
ремонт, було
підведено
водогін,
каналізацію, інші
необхідні
комунікації.
Систематично
проводились
санітарні дні,
здійснювались
заходи для
забезпечення
дотримання
закладу
відповідно до
санітарних,
протипожежних
норм та побажань
адміністрації
ринку. В даний
час роботу
м`ясного
павільону №2
призупинено,
підприємцями
організовано
цілодобове
чергування. Вони
рішуче
налаштовані на
довготривалий
страйк до
прийняття
справедливого
рішення. З цим
вони скерували
представників
знайти захист
своїх прав.
Протягом двох
годин на засіданні
ради СГО «Новий
Стрий»
обговорювались
пропозиції щодо
шляхів вирішення
зазначеної
проблеми. Рада
одноголосно
прийняла рішення
про підтримку
підприємців у
захисті їх
законних прав.
Також вирішено
звернутись з
листами на
адресу
Стрийського
міського голови Р.
Є.Шрамов`ята,
депутатів міської
ради, а також до
голови Львівської
обласної
державної
адміністрації М.М.
Цимбалюка з
проханням
припинення
свавілля
адміністрації
продовольчого
ринку. Для
координації
спільних дій на
досягнення
реалізації
законного
рішення створено
штаб.
05 вересня 2011
року на черговому
засіданні ради
СГО «Новий
Стрий»
планується
розгляд цього ж
питання з
прийняттям
дійових рішень.
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торгівельної
площі ними було
сплачено понад 1
мільйона гривень
орендної платні,
власним коштом
підприємців
приміщення
павільону
утримувалось в
належному
санітарному стані,
вчасно
проводився його
ремонт, було
підведено
водогін,
каналізацію, інші
необхідні
комунікації.
Систематично
проводились
санітарні дні,
здійснювались
заходи для
забезпечення
дотримання
закладу
відповідно до
санітарних,
протипожежних
норм та побажань
адміністрації
ринку. В даний
час роботу
м`ясного
павільону №2
призупинено,
підприємцями
організовано
цілодобове
чергування. Вони
рішуче
налаштовані на
довготривалий
страйк до
прийняття
справедливого
рішення. З цим
вони скерували
представників
знайти захист
своїх прав.
Протягом двох
годин на засіданні
ради СГО «Новий
Стрий»
обговорювались
пропозиції щодо
шляхів вирішення
зазначеної
проблеми. Рада
одноголосно
прийняла рішення
про підтримку
підприємців у
захисті їх
законних прав.
Також вирішено
звернутись з
листами на
адресу
Стрийського
міського голови Р.
Є.Шрамов`ята,
депутатів міської
ради, а також до
голови Львівської
обласної
державної
адміністрації М.М.
Цимбалюка з
проханням
припинення
свавілля
адміністрації
продовольчого
ринку. Для
координації
спільних дій на
досягнення
реалізації
законного
рішення створено
штаб.
05 вересня 2011
року на черговому
засіданні ради
СГО «Новий
Стрий»
планується
розгляд цього ж
питання з
прийняттям
дійових рішень.
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Комарницький,
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На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
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На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".
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Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:27:
18 10 05.09.2011

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський

На розгляд було
винесено питання
щодо звернення
підприємців
продовольчого
ринку, які
цілодобово
охороняють свої
робочі місця.
Однак за великим
рахунком це
нікого не цікавить.
На звернення до
можновладців
вони отримують
"вакуум уваги".
Мають надію на
депутатів міської
ради...
Спілкуючись із
страйкарями
задаюсь
питанням - "Чим
завинили ці
люди? Чому їм не
дають
працювати? -
"Відрізали" світло
- не працюють
холодильники.
Перекрили
водогін, який вони
облаштували за
власний кошт -
торгувати м`ясом
вони не можуть.
Все і всі навколо
байдужі. Хіба це
поодинокий факт
в долях багатьох
сімей? Сумно
дивитись на
невеличку купку
людей в темному
приміщенні, яке
освітлюється
лише однією
свічкою. Третій
тиждень триває
спротив. А в
неділю вся країна
урочисто вітала
підприємців з
їхнім
професійним
святом. Є така
тепер професія, є
для них свято. В
газетах, на сайтах
влада щиро вітає
піприємців,
зичить всіляких
гараздів. Однак
"за лісом не
бачить дерев".
 
Про що йшлося
на засіданні
ради?
Секретарем ради
Ю.Комарницьким
було виписано
історію конфлікту.
Її можна в
стислому вигляді
прочитати в
попередньому
матеріалі. Рада
СГО "Новий
Стрий" прийняла
рішення
звернутись з
листами до
депутатів міської
ради, до
Стрийського
міського голови,
обласну
державну
адміністрацію.
Впадає в око
архітектурна
своєрідність
самої будови
м`ясного
равільону №2
(вул.
Кравецька2/4),
про яку йдеться.
В більшості, коли
перебуваєш на
ринку, чим більше
переймаєшся?
Списком
продуктів, які
треба придбати,
цінами (зайвих
гривень ніхто
витрачати не
бажає). Навіть не
завжди зі
знайомими
привітаєшся, так
"захоплює"
процес купівлі. А
тут про
архітектуру...
ринку... А дарма.
Виявляється
будова
продовольчого
ринку
стародавня, за
ознаками мала би
буди будовою-
об`єктом
історичної
цінності. На
захист таких
споруд прийнято
Закон України
"Про охорону
культурної
спадщини". Однак
закон сам не
збереже
пам`ятки, які нам
залишили
майстрові предки,
а нам заповіли.
З бажанням
з`ясувати істину
запросили до
спілкування
Дарію Михаць -
голову
мистецького
об`єднання"
СтрийКО",
людину
небайдужу до
рідного міста, яка
в минулому
працюючи
заступником
головного
архітектора м.
Стрия була
ініціатором
виявлення та
складання
переліку
архітектурних
пам`яток
місцевого
значення. Пані
Дара зробила
екскурс по
нашому місту,
люб`язно
відповіла на
питання
присутніх. І чим
більше ми чули
про стародавнє
місто Стрий, тим
прикріші були
відчуття провини
перед пам`яттю
предків. Вулиця
Валова - це від
того, що в
минулому тут
були споруджені
охоронні вали,
вулиці Підзамче,
Замкова
"підказують" про
замок, який
зруйнувався чи
був зруйнований,
майдан Ринок -
це ознака міста,
якому 580 років
тому було надано
право на
самоврядування,
т.зв.
магдебурзьке
право, посеред
майдану була
міська ратуша,
яку знищила
пожежа, на розі
вул.Шевченка та
майдану
Незалежності
непримітна
будова "з
чотирма
колонами," яку
вперто дехто
бажав і бажає
знести. Так, це
комплекс споруд
з подвір`ям, з
підвальними
приміщеннями,
двома
конюшнями,
будиночком для
прислуги.
Панська садиба,
історична
"родзинка". А
хтось казав, що
"воно" більше не
повинно
заважати. Пані
Дара показала
креслення
комплексу, які на
замовлення
Стрийського
міськвиконкому в
1987 році за гроші
стриян зробили
фахівці інституту
"Укрпроектреставрації".
Ці хлопці
дослідили наше
місто. Виписали
історію будівль,
зробили фото,
виготовили
паспорти в
кольоровомузображенні
фасадів будинків.
Певний перелік
споруд було
затверджено як
об`єкти
культурної
спадщини, щось
залишилось
виявленим, однак
не оформленим
до кращих часів.
Матеріали
дослідження було
передано у ( по-
теперішному)
відділ архітектури
та
містобудування.
Побували
дослідники на
міському
кладовищі. "Та в
вас у старій
частині цвинтаря
є витвори
мистецтва !"
Однак, як і буває,
для справи
забракло
грошенят.
Від 21.02.1996
року на ім`я
начальника
управління в
справахз
архітектури і
містобудування І.
Олійника за
підписом голови
Стрийської
міської ради Р.
Шрамов`ята було
надіслано листа з
проханням
замовити
проектну
документацію на
реставрацію
пам`ятки
архітектури поч.
XIX ст (двірець)
по вул.Шевченка,
26 з метою
пристосування її
під філіал
Львівського
етнографічного
музею.
Планувалось, що
після звільнення
міською
санепідстанцією
приміщення буде
реставровано.
Однак власність
громади
"чудесним чином"
стала власністю
обласної СЕС.
По-
господарському
воно тепер
використовується
районною
санепідстанцією.
На запитання про
павільон №2 (вул.
Кравецька2/4)
продовольчого
ринку наша гостя
відповіла
ствердно про
належність всіх
будов старого
ринку до
історичної
пам`ятки.
Зверніть увагу.
Самі
переконаєтесь.
Однак, без
письмового
підтвердження
міськвиконкому,
це виглядає як
припущення.
Тому звернулись
офіційно з цього
питання до
Стрийського
бургомістра.
Почекаємо
відповіді.
Одночасно
прийшло на думку
бажання
привернути увагу
до виниклої
проблеми
управління по
збереженню
культурної
спадщини
Львівської
державної
адміністрації, яке
має
контролювати
організацію та
дотримання
законодавства з
цього напрямку
нашого життя.
Направили листа
з означеним
питанням на
адресу Львівської
ОДА.
Сердечно вдячні
Дарії Михайлівні
Михаць за увагу
до нашої спілки.
Домовились
продовжувати
співпрацю.
Що треба зробити
-
Якби знайти
меценатів, можна
булоб створити
реставраційний
фонд, відтворити
все як було
колись - з кіньми,
каретами,
стародавнім
інтер`єром. Але
якщо не
станеться так, як
гадається - хоч не
допустимо руїни.
Може не ми, а
наші нащадки
знайдуть
можливості
отримати
насолоду від
стародавньої
краси.
Ще треба
створити
державну
структуру, або
знайти гроші для
бодай однієї
особи від
держави (за
рахунок платників
податків) для
відслідковування
ремонту,
експлуатації
історичних
пам`яток, які
перебувають у
приватній
власності,
проводити
археологічні
дослідження
стародавніх
поселень наших
предків, які таки
мешкали тут,
коли ще міста
Стрий не було...
Наостанок
одноголосно
вирішено
повідомляти
друковані та
електронні ЗМІ
про те, що
"чомусь не
помічається".

27.09.2011 13:37:
57 11 12.09.2011

(недостовірно)
Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський

Обговорювали
питання протесту
"м'ясників" і акції
14.09

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:42:
58 12 19.09.2011

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський

1.Про розбудову
спілки
громадських
організацій Новий
Стрий».О.Зорін
2.Про проект
Положення про
конференцію
спілки
громадських
організацій
«Новий Стрий»К.
Назаренко
3.Про участь СГО
«Новий Стрий» в
підготовці
відзначення 580-ї
річниці надання
м.Стрий
Магдебурзького
права.Є.Тиченко
4.Різне

Слід
сформулювати
питання по
"прогульникам",
по організаціям -
учасникам СГО -
надати резюме
про організації, по
членах ради - на
сайті теж дати
резюме,
положення про
конференції
відклали на
наступне
засідання, по
"Магдебурзькому
праву" -
підключені
методисти.

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



27.09.2011 13:47:
07 12 26.09.2011

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Новіков

1.Про реєстр
колективних
членів -
громадських
організацій спілки
"Новий Стрий" (
надання членами
СГО резюме
стосовно ГО,
якими вони
делеговані).
2.Про проект
Положення про
Конференцію
СГО "Новий
Стрий".
3.Про проект
Положення
Конкурсу
літературної
творчості юних
стриян
"Словосвіт"
4.Різне ( в т.ч. про
засідання Колегії
Всеукраїнської
акції "Вперед!"
Спілки
підприємців
України - учасник
Колегії К.
Назаренко).

Конкурс
журналістів, про
резюме учасників
СГО, про
прогульників,
затвердили
положення про
конференції з
поправкою Зоріна

03.10.2011 19:20:
58 13 03.10.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Ременюк

Р. Ленів, голова
ГО
"Справедливість",
Іван Салдан,
голова МО
"Європейської
партії", депутати
міськради, Є.
Даценко

На стадіоні
"Юність", за
словами Маланія,
мають
влаштувати
оптовий овочевий
ринок.
Обговорювали
питання садочків і
шкіл, обмеження
торгівлі
алкоголем. Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



13.10.2011 23:40:
06 14 10.10.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко, Новіков

Ростислав Готь,
голова МО КУН,
голова пост.
комісії міськради
по довкіллю

1.Про
координацію дій,
перспективи
співпраці СГО
"Новий Стрий" з
депутатами
міської ради,
постійної комісії з
питань
землекористування,
охорони довкілля,
архітектури. ( На
засідання ради
запрошено голову
постійної комісії
Готя Р.Л.) 2.Про
свято звитяги в м.
Стрию.
3.Про підготовку
до відзначення
580-ої річниці
надання м.Стрию
Магдебурзького
права.
4.Про конкурс
"Словосвіт"
5.Про конкурс
дитячої творчості
до Дня Св.
Миколая.
6.Різне.

З Готем - про
протест
"мясників", проект
"Братство річки
Стрий", відмову
приймати
положення "Про
місцеві ініціативи" Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



28.10.2011 16:18:
43 15 24.10.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Тиченко, Новіков

Гула Ігор
Йосипович голова
фракції "Фронту
змін" член
регламентної
комісії

1. Про
координацію дій
СГО НС з
депутатами ФЗ
2. Про
організацію
круглого столу з
Магдебурзького
права
3. Про Словосвіт
4. Про заходи з
Дня прапора

Гулу
познайомили з
Місцевими
ініціативами,
обіцяв посприяти
та довідатися
чому на сайті
немає
Регламенту і
Положення про
комісії. Сказав що
Нахтігаль
розстрілював
професорів, яким
зараз стоїть
пам'ятник у
Львові (в
контексті
перейменування
вулиці у Райлові).
КС по Магд. праву
25.10 о 11-й в
Будинку вчителя.
До 28.10 треба
опублікувати ніки
учасників
Словосвіту.
Почати
переговори з
Костенком, щоб
привіз прапор у
Стрий. Назаренко

03.11.2011 03:52:
02 16 31.10.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

Словосвіт,
півроку з д.н.
СГО, день
прапора, Матіос
"Нація",
інформація щодо
участі
представників
СГО НС в
навчанні з
громадського
контролю за
місцевим
самоврядуванням Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



16.12.2011 20:33:
30 17 15.12.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Новіков Щекун

1. Про тренінг в
Брюховичах по
моніторингу
місцевого
самоврядування.
2. Про Словосвіт.
3. Про спроби
дерибану парку
Шевченка
Карпінським
4. Різне

1. Назаренко
запропонував
проголосувати,
що ми приймаємо
участь в проекті і
розпочинаємо
моніторинг
Стрийської
міськради.
Тиченко і Зорін не
погодилися.
Вирішили
визначитися після
зустрічі з Опорою
26.12.11 в Бункері
о 12:00.
2. Вручення
призів 18.12.11 о
15:00 в РБК.
3. Назаренко
розповів, що був
на сесії  з 10-ї до
12-ї, питання
порядку денного
про дачу згоди
Карпінському
зняли за
пропозицією
Леніва і Свободи.
Комарницький:
"Руки прочь от
народного
достояния"!
Доручили
Назаренку
сконтактуватися з
новоствореною
спеціальною деп.
комісією,
запропонувати
провести належні
громадські
слухання.
4. Про поїздку на
установчий зїзд
"Вперед" -
Комарницький,
Назаренко - як
був біля
Лукянівського
СІЗО і на майдані,
як за ним ОМОН
ганявся.

Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



16.12.2011 20:33:
30 17 15.12.2011 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Новіков Щекун

1. Про тренінг в
Брюховичах по
моніторингу
місцевого
самоврядування.
2. Про Словосвіт.
3. Про спроби
дерибану парку
Шевченка
Карпінським
4. Різне

1. Назаренко
запропонував
проголосувати,
що ми приймаємо
участь в проекті і
розпочинаємо
моніторинг
Стрийської
міськради.
Тиченко і Зорін не
погодилися.
Вирішили
визначитися після
зустрічі з Опорою
26.12.11 в Бункері
о 12:00.
2. Вручення
призів 18.12.11 о
15:00 в РБК.
3. Назаренко
розповів, що був
на сесії  з 10-ї до
12-ї, питання
порядку денного
про дачу згоди
Карпінському
зняли за
пропозицією
Леніва і Свободи.
Комарницький:
"Руки прочь от
народного
достояния"!
Доручили
Назаренку
сконтактуватися з
новоствореною
спеціальною деп.
комісією,
запропонувати
провести належні
громадські
слухання.
4. Про поїздку на
установчий зїзд
"Вперед" -
Комарницький,
Назаренко - як
був біля
Лукянівського
СІЗО і на майдані,
як за ним ОМОН
ганявся. Назаренко

25.01.2012 03:29:
08 18 26.12.2012 Бункер

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Новіков, Ременюк

Дребот В. -
Справедливість,
О.Стрелюк, О.
Неберикут -
"Опора"

Зустріч з
"Опорою",
прийняття
рішення щодо
початку
моніторингу
Стрийської
міськради

Зустрівшись з
представниками
"Опори"
одностайно
прийняли рішення
щодо участі в
кампанії
громадського
контролю
"Публічна влада -
активна громада"
в частині
проведення
моніторингу
Стрийської
міськради. Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



30.01.2012 23:19:
42 19 26.01.2012 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Ременюк

3 представники
МГО "Креатив"

1.Про  підготовку
заходів щодо Дня
звитяги 14
березня 2012 р.
2.Про проведення
конкурсу
"Стрийщина має
талант"
3.Про проведення
конкурсу
"Словосвіт" у
2012 р.
4.Про виконання
рішення ради
СГО НС щодо
здійснення
громадського
контролю.
5.Про участь
громадськості в
програмі м.Стрия
під час
проведення
чемпіонату
Європи з футболу
в Україні та
Польщі у 2012 р.
6.Різне.

1. Обрано
оргкомітет:
Назаренко,
Новіков, Тиченко,
Зорін, засідання
на 30.01.12 15:00
"Приватбанк".
2. "Креатив"
подав лист про
проведення
конкурсу.
Інформацію взято
до відома.
3. Бюджет
конкурсу склав 10
тис. грн. Все було
класно, всім
захотілося
продовження.
4. Комарницький з
Назаренком
розповіли про хід
робіт. Вирішили,
що Комарницький
відповідає за
лобіювання
рішення
міськради щодо
створення Ради
громадських
організацій, а
Зорін - за
Положення про
громадські
ініціативи.
5. Обмін ідеями,
Тарнавський
розповів що вже
сам зробив.
6. Комарницький
розповів про
участь в акції
"День Соборності"
у Києві. Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



15.04.2012 03:46:
17 20 28.03.2012 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Польовий,
Тарнавський,
Новіков, Мазур

Євген
Шаповаленко,
Мирон Бальо

1. Моніторинг
2. Шаховий турнір

1. Питання
презентації звіту
за результатами
моніторингу
30.03.12 в
Народному Домі,
дискусія була
така, що аж гай
гудів,
Тарнавський
вимагав негайно
рішенням
виконкому
зайнятися по
рекламі. Врешті
дійшли до думки,
що Положення
про громадські
ініціативи
важливіше.
2. Комарницький
розповів про
шаховий турнір
"Чесна гра", що
відбудеться в
Бункері

Євген
Шаповаленко
написав заяву на
вступ до осередку
СГО НС Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



15.04.2012 03:55:
34 21 09.04.2012 Бегемот

Зорін,
Комарницький,
Тиченко, Новіков,
Тарнавський,
Польовий,
Ременюк

1. Про
конференцію
2. Про підведення
підсумків
моніторингу
3. Словосвіт2

1. Конференцію
провести 14.05,
23.04 скликати ще
одне засідання
ради на якому
остаточно
затвердити
порядок денний
конференції, в п.
2.1 Положення
про скликання
конференції
слово "раніше"
замінити словом
"пізніше"
2. Продовжити
моніторинг, через
рік вийти на
громадські
слухання з
результатом, на
більш серйозному
рівні підійти до
лобіювання
положення про
громадські
ініціативи. Назаренко

02.05.2012 02:35:
42 22 23.04.2012 Асахі

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Польовий

учасники
Словосвіту-1

Про звітну
конференцію

Вирішили на 16:
00 в Бункері (але
пізніше місце
поміняли на
Асахі)

Перед початком і
трохи під час
засідання з
учасниками
Словосвіту 1
обговорювали
робочі питання
випуску книги з
творами Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



02.05.2012 02:42:
46 23 27.04.2012 Бегемот

Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий

Робочі питання
конференції

Зорін дав проект
порядку денного
конференції:
1. Звіт ради
2. Прийом нових
членів
3. Про зміни до
статуту
4. Різне
5. Обрання ради
Також
познайомив з
проектом звіту
ради.
Конференцію
вирішили
проводити
14.05.12 о 16:00 в
Асахі.
Наступне
засідання ради
вирішили
скликати 07.05.12
о 17:00 в Асахі, на
якому остаточно
визначитися з
робочими
питаннями
Назаренку
підготувати
відеоряд по
діяльності НС
За ТБ
відповідальний
Тиченко
За р-цію
делегатів і
запрошених -
Комарницький Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор



09.05.2012 20:23:
54 24 07.05.2012 Асахі

Зорін, Назаренко,
Комарницький,
Тиченко,
Тарнавський

Питання
проведення
майбутньої
конференції:
список
запрошених (20
осіб), розподіл їх
між членами ради
(Назаренко -
Якубовський,
Ленів, Сиров,
Готь, Михайльо)
огляд місця
проведення
конференції (з
поверх Асахі).
Конференцію
вирішили
перенести на
21.05, 17:00. Назаренко

18.05.2012 22:49:
00 25 18.05.2012 Асахі

Зорін, Назаренко,
Тиченко,
Польовий,
Новіков

Підготовка до
конференції 21.05

Обговорювали
робочі питання.
Вирішили зробити
фуршет після
конференції. Всім
треба скинутися
по 50 грн.
На засіданні
скинулися:
Назаренко - 50
Новіков - 200 (за
Тиченка,
Комарницького,
Зоріна і себе)
Польовий - касир
 Назаренко

Позначка часу № Дата Місце Присутні Запрошені Порядок денний Опис засідання
Інша інформація

про засідання Автор


